
DĚKANÁT FAKULTY TECHNOLOGIE OCHRANY PROSTŘEDÍ 

VYSOKÉ ŠKOLY CHEMICKO-TECHNOLOGICKÉ V PRAZE 
 

Zápis 

z kolegia děkana dne 14. června 2022  
 

 

Přítomni:      prof. Jeníček, dr. Bindzar, doc. Hlinčík, doc. Kubička, doc. Šimáček, doc. Macák, 

doc. Ciahotný, doc. Kubal, prof. Kočí, dr. Váchová, doc. Sýkora, dr. Šmejkalová, 

Ing. Šritrová, Š. Dintarová 

Omluveni:    prof. Bartáček 

Host:             Ing. Chválná 

 
 

 

Informace z KR  
 

Rektor 

 Informace o Open Access. Poplatky za předplatné, v budoucnu se bude platit služba 

Read&Publish. 

 HR Awards – návrh nyní bude schvalovat senát VŠCHT. 

 Místo Mgr. Kinzlové na pozici kancelářky školy bude nově ThDr. Klára Muzikářová. 

 Akce uzavření Vektor Dejvická má velký ohlas, dopravní uzavření Technické ulice zřejmě bude 

trvat až do září t. r. 

 

Pror. Jahoda 

 Přechod na digitalizaci studijních agend a nový systém „Multifakultní systém SIS“. 

 E-doktorand – bylo vypsáno výběrové řízení na nový systém. 

 

Pror. Vojtěch 

 Fond Dagmar Procházkové – zatím je jedna přihláška. Doplnění doc. Hlinčíka – proděkani 

všech fakult vyzvali pana prorektora k úpravě podmínek přihlášek, tyto připomínky však 

nebyly akceptovány. Dotaz doc. Kubičky – jak je propagováno? 

 

Pror. Pospíšil 

 Rozpočet na rok 2023. Požadavek vysokých škol, aby Ministerstvo financí pokrylo zvýšené 

náklady na energie byl zamítnut. 

 Stěhování děkanátu FTOP do prostor Zikova proběhne 25.  – 29.7. 

 

Pror. Rumlová 

 Zahraniční oddělení již nebude hromadně zařizovat letenky, ty si nyní zařídí každý sám. 

 

Kvestorka 

 Finanční plán na příští dva roky. 

 

 

 

 

 

Příští kolegium rektora se bude konat 28. 6. 2022. 

 

 

 

 

 



 

Informace z KD 

 

prof. Jeníček – děkan 

 Proběhlo výběrové řízení na vedoucí ústavů 216, 218 a 240. Novým vedoucím ústavu 216 bude 

doc. Hlinčík, 218 doc. Pohořelý, 240 doc. Kubal. 

 Do konce tohoto týdne bude Ing. Šritrová zasílat informace a pokyny ohledně magisterských 

promocí FTOP. 

 Rozpočet fakulty ještě není stanoven definitivně, čeká se na schválení senátem.  

 

dr. Bindzar – proděkan pro pedagogiku 

 Proběhly jazykové zkoušky pro bakalářský stupeň, poděkování doc. Sýkorovi a dr. Kroufkovi. 

 Na webu studuj.vscht.cz se změní „minimální počet přijatých studentů“ na „kapacitu 

programu“. 

 Multifakultní systém, dr. Bindzar rozešle členům kolegia podrobnější informace. K 1 .8. se 

aktuální data „uzamknou“ a přejdou na nový systém.  

 Garanti připravovaných předmětů na noví vyučující musí být do 1.7. v systému zavedeni. 

Stejně tak tam musí být zavedeni všichni školitelé specialisté pro studenty doktorského 

studijního programu. Dr. Bindzar upozorňuje, aby všechny údaje v SIS byly aktuální!  

 Studijní program v Litvínově. 

 

doc. Hlinčík – proděkan pro vědu a výzkum 

 Bude vypsán OP JAK na dovybavení  laboratoří přístroji pro studenty doktorských studijních 

programů. Výzva by se měla podávat v 07 – 08/2022, doc. Hlinčík požádal vedoucí ústavů, aby 

do 15. 6. zaslali, o jaké přístroje nad 1 mil Kč by měli zájem (do kopie i pan děkan). Doc. 

Hlinčík prosí o zaslání ústav 240, všichni ostatní již dodali. 

 Dělení financí SVV na fakulty.  

 

doc. Kubička – proděkan pro styk s průmyslem a zahr. styky, dr. Šmejkalová 

 Řeší se šablona na DP v anglickém jazyce. 

 Spolupráce s novými univerzitami v rámci programu Erasmus.  

 13. 10. ve 13. hodin proběhne 4Elements. Podrobnější info bude zasláno na začátku září. 

 

Ústav 215 (doc. Šimáček) 

 Budou v novém studijním programu vykazováni absolventi jako naši studenti? Ano, tam, kde 

je vedoucí práce z naší fakulty. 

 Dr. Zlata Mužíková podala žádost o atestaci, kolegium souhlasí. 

 

Ústav 216 (doc. Ciahotný) 

 Mgr. Doležalová odchází z pozice sekretářky na ústavu 216. Bude potřeba najít náhradu pro 

jazykové revize pro časopis Paliva. 

 

Ústav 217 (prof. Bartáček) 

 

Ústav 218 (doc. Macák) 

 

Ústav 240 (doc. Kubal) 

 

Ústav 241 (prof. Kočí) 

 Profesor Kočí bude zítra vystupovat s přednáškami na Rock for People. 

 

Senát (Dr. Váchová) 

 Senát bude zasedat 29.6.  

 



 

 

Ing. Šritrová  

 V souvislosti se stěhováním děkanátu prosíme, zda nemá někdo k dispozici krabice či 

přepravky na stěhování. Projektové centrum krabice k dispozici nemá.   

 Do DSP bylo přijato 19 studentů, 3 studenti zatím nedodali diplom či nostrifikaci. 

 

Šárka Dintarová 

 

Různé 

 Je připraven návrh vnitřní směrnice „Požadavky na publikační aktivitu doktorského studijního 

programu“.  Směrnice by měla být platná od září příštího ak. roku.  

 

Host – Ing. Chválná – kvestorka 

 Informace o rozpočtu, čerpání, investicích a výhledu do příštích let. 

 

 

 

Příští termín konání kolegia děkana bude 28. 6. 2022 ve 14 hodin v knihovně Ústavu 

technologie vody a prostředí 

 

 

 

 

Zapsala: Šárka Dintarová 


